
 
 
NOTAT 

Styrelsemöte Gamla Stan IBK  

26 november 2024 

 

Material 

Ny arbetsgrupp för material skapad.  

 

Sponsring 

Sponsorgruppen behöver ta fram ett nytt sponsoravtal med Innebandykungen.  

Ett avtal med Skelleftekraft ska förhandlas inför nästa år. 

 

Ekonomi 

Ekonomigruppen rapporterar att de haft ett mycket bra möte med lagledare och 
kassörer. 

- Faktureringen av lagavgifter kommer att ske via laget.se, på samma sätt som 
medlemsavgiften. Denna lösning innebär en kostnad per faktura men vi i 
föreningen tar den kostnaden då vi ser att denna lösning är den mest hållbara. 

- Vill lagen ha en resultatrapport från lagets kostnadsställe så kontaktar man 
föreningens kassör.  

- En sms-grupp/supertext-grupp har skapats upp för vidare kommunikation  
 

Föreningsarbete 

Styrelsen har fått en förfrågan om utdelning av intäkter från föreningsjobbet i Fällfors till 
deltagande lag. Styrelsen står fast vid tidigare beslut att dessa pengar tillfaller 
föreningen, men föreslår att utdelning till lagen planeras in inför nästa säsong när vi 
gjort ett nytt årsbokslut och fått bättre överblick på utgifter och intäkter. 

 

  



 
 
Redovisningsbyrå 

Beslut: Gamla Stan IBK byter redovisningskonsult från Value & Friends till RF-SISU:s 
Idrottsservice. De kan erbjuda stöd specifikt för idrottsföreningar, och dessutom till 
lägre kostnad.  

 

Föreningsutveckling 

Styrelsen kommer under 2025 att ta hjälp av RF-SISU och deras program för 
verksamhetsutveckling, för att arbeta med vision och strategier framåt för Gamla Stan 
IBK.  

 

Bussresor 

Beslut: Gamla Stan IBK följer Lestanders avbokningsvillkor för bussar – dvs kostnader 
för sen avbokning vidarefaktureras till det lag som avbokar.  

Beslut: Vid samåkning mellan två lag där det ena laget avbokar så står föreningen för 
det andra lagets ökade kostnader.  

 


